
Referat af møde i Årslev-Sdr. Nærå Lokalråd mandag den 27. november 2023 kl. 14 i 
Årselvhallen 
 
Tilstede: Malene Berthelsen, Frits Rasmussen, Per Jensen, Gyntha Agger, Susanne Berner, Jes 
Michelsen, Jørgen Damgaard, Ulla Theil, Elsebeth Bjerregaard 
 

1. Forberede punkter til møde med Vej- og Trafikafdelingen 
 

2. Møde med Vej- og Trafikafdelingen 
Møde med tre personaler fra afdelingen. Nedenstående punkter blev  behandlet: 
 
Møllehøjvej 
Angående trafiksikkerheden på den nyeste del af Møllehøjvej:  Vores muligheder er igen overfor 
politikerne at ønske cykelsti langs vejen – eller måske en trampesti. En midlertidig løsning kunne 
være en 2-1 vej. 
Kommunen har indberettet det nye stykke vej til geodatastyrelsen. 
Der arbejdes på at få det manglende lys på vejen til at virke. 
 
Gl. Byvej 
Der mangler afstribning på en del af vejen. - Det genetableres, når fjernvarmen er færdig. 
 

Stationsvej 
I forbindelse med opgravningen til fjernvarmen foreslås det, at to heller flyttes. Det drejer 
sig om hellen tæt ved Kirkevejs udmunding i Stationsvej. Den nuværende placering er 
uhensigtsmæssig. Den ønskes flyttet længere mod vest 
Den førsle helle efter ovennævnte ønskes ligeledes flyttet længere mod vest for at opnå 
bedre  oversigtsforhold. 
Vej ogTrafik vil se på forholdene. 
 
Strømmen til julebelysnisngen er blevet kappet i forbindelse med opgravningen til 
fjernvarmen. 
Fjernvarmen har ligeledes beskadiget / fjernet en del af vejtræerne. Disse vil ikke blive 
genplantet på Stationsvej, men der vil blive plantet et tilsvarende antal træer andre steder i 
byen. 
I steder for vejtræer i hellerne foreslår Vej og Trafik, at der plantes stauder, og at der 
etableres flagstangshuller til pæle til brug ved fremtidig julebelysning. 
Nye og bedre reflekser skal opsættes ved hellerne. 
 
Lokalrådet ønsker etablering af p-pladser i området ved Stationsvej / Portalen / drivhuset . 
 
Espegyden 
Der ses på forholdene på vejen efter færdiggørelsen af fjernvarmen. 
 
Overvejen 
Indkørslen til Rema 1000  og overgangen ved cykelstien  ønskes rettet / ændret og ligeledes 
pilene på parkeringspladsen. Vej og Trafik ser på det. 
Det samme gælder for en uafsluttet cykelsti ved Hallen. 
Hallen skal selv søge om ”Blind vej” skilt. 
 
Der skal ses på belysningen ved Multibanen og ved petanque banen. 
 
 



3.        Godkendelse af referat 
Godkendt. 
 
 

4. Opfølgning / Orientering 
 
a)  Indvielse af drivhus 
En fin og velbesøgt dag. Flere frivillige meldte sig til det fremtidige arbejde omkring 
drivhuset. Låsesystem er opsat på huset. 
Der bliver afholdt et stiftende møde. 
 
b)  Landsbytopmøde 

           Alle lokalråd var godt repræsenteret. Et godt og fint møde, hvor alle udvalgsformænd 
præsenterede og fremlagde planer og udviklingsstrategier. 

          Fynsland bandt det hele godt sammen. 
 

c)  Infotavler 
Tavlerne fremstilles i den oprindeligt foreslåede størrelse med plads til 3x3  A2 plakater og i 
en højde af 80 cm over jorden. 
Timbernest placerer den nye stikort på bagsiden af tavlen. 
 

5. Pral af din by (Midtfynsposten) 
Aftale med Søren Isaksen om biler på Polymeren til næste indlæg i avisen. 
 
6. Juletræer 
De træer, der kan sættes op i år, er oppe. De resterende træer sættes op ved Port 10, drivhuset og i 

Hyde Park. 
 
7. Velkomstpakker 
           Lageret føres ajour. 
 
8. Nyt fra Fynsland 
Stor tilslutnng tl Landsbytopmødet. De indkomne forslag bearbejdes. 
 
9. Eventuelt 
Broen ved Portalen er pt spærret på grund af ødelagte riste. 
 
 Næste møde:   22. januar 2024 kl. 1830 på Husmandsstedet. 

 
 


